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湯臣集團有限公司自一九九零年代初期起參與中國國內之投資，尤以上海浦東新區為主。

本集團目前在上海之業務組合包括：

‧ 以住宅類別為主之物業發展及投資業務

‧ 款客及消閒業務

‧ 與建築業有關之工業製造業務

房地產業務為本集團之焦點所在。經計及在黃浦江畔行將落成之大型住宅項目，本集團自在上海投資以

來，已於當地開發及／或參與建設了總樓面面積近一百萬平方米之物業項目。本集團現於浦東擁有面積

龐大之土地儲備供未來發展之用，並將致力發展高檔之住宅項目。

Tomson Group Limited has participated in investment in the mainland China, in particular Pudong New Area

of Shanghai, since early 1990’s.

The business portfolio of the Group in Shanghai now comprises:

• Property development and investment, mainly in the residential sector

• Hospitality and leisure industry

• Manufacturing industries in relation to property construction

Property sector is the focal point of the Group. Taking into account the large-scale residential project to be

completed along Huangpu River, the Group has developed and/or participated in development of a total

gross floor area of nearly 1 million square meters in Shanghai since inception of its investment therein. The

Group now has a sizeable land bank in Pudong for further development and will aim at high-end residential

property projects.


